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 حاضرین در جلسه:

 سرپرست کمیته تحقیقات دانشجویی–خانم دکتر سقایی 

 دانشجویی تحقیقات کمیته دبیر -امین ربیعیجناب آقای 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -زهرا فتاحیانسرکار خانم 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -مجید طاهری آقای جناب

 مرکزی کمیته تحقیقات دانشجوییعضو شورای  -حسینیعظیمه سرکار خانم 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -فرزانماهور  آقای جناب

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -گودرزیمحمدجواد  آقای جناب

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -مکاری یوسف قای جناب آ

 مرکزی کمیته تحقیقات دانشجوییعضو شورای  -انصاریکوثر سرکار خانم 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -نیکخواهسمیه سرکارخانم 

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -فتاحیاحمد قای جناب آ

 عضو شورای مرکزی کمیته تحقیقات دانشجویی -یگانگیمجتبی قای جناب آ

 مفاد جلسه:

مد گویی به اعضای ست محترم کمیته تحقیقات دانشجویی، ضمن خوش آسقایی ، سرپرخانم دکتر در ابتدای جلسه ،

مستمر بین همکاری اهمیت ، فواید عضویت در کمیته  ،ورد مسئولیت و وظایف افراد کمیته، نکاتی در مالورود جدید

پرداختند که به شرح تحقیقات به بحث و تبادل نظر سایر اعضا در مورد مسائل مختلف کمیته اعضا ذکر کردند. سپس 

 :زیر میباشد

  : مجله تکاپو 

 

 به نام خدا

 دانشگاه علوم پزشکی شهرکرد

 صورتجلسه
 

 کمیته مرکزی شورای جلسه ینسوم  عنوان: جلسه: کد بصورت مجازی  مکان:

 دانشجویی تحقیقات

 سقایی الهام دکترخانم : جلسه دبیر 1400/  مرداد/  24 : مورخ شنبهیک  روز 19تا  17:30 ساعت:



 

2 
 

 مشارکت و همکاری بیشتری بین اعضای مختلف کمیته نیاز هست .1

  نباشد. 19تنوع در مطالب ارسالی بالا باشد و محدود به کووید تصمیم گیری شد که  .2

 مجله هیئت تحریریهو  نیاز به فراخوان در مورد طراح .3

 کسب و ضمن رده، در جشنواره تیتر شرکت کبا تهیه مطالب با کیفیت دادند کهخانم دکتر سقایی پیشنهاد  .4

 ، دانشجویان تشویق به مشارکت در مجله میشوندمقام

گردد و افراد متقاضی گواهی برای ماده قرار بر این شد که فرم مشخصی برای گواهی مشارکت در مجله آ .5

  دریافت گواهی از طریق ایمیل کمیته تحقیقات اقدام نمایند.

 

 مرور نظام مند و متاآنالیز های کارگاه : 

و اعضا را به همکاری در ابتدا آقای ربیعی به شرح کامل جزئیات و نحوه ی اجرای برنامه کارگاهها پرداخته  .1

 مستمر در خصوص برگزاری این کارگاه ها دعوت نمودند.

 به نیاز ،بوده ای ویژه اهمیت دارای ها کارگاهکه این  این به توجه باخانم دکتر سقایی ذکر نمودند  .2

دانشگاه های علوم پزشکی و منطقه  7مایشی ه آطقمناطق همکاری مانند من ،دارند ای گشترده تبلیغات

 نیاز به تبلیغات بیشتری دارند.جنوب غرب 

 

  : کارگروه فناوری 

آینده این و قرار بر این شد که برنامه ی  ل جدید این کارگروه معرفی شدوبه عنوان مسئقای یگانگی آ .1

 .کارگروه را در اسرع وقت ارائه بدهند

مسئولین جلسه ای با مشارکت با مرکز رشد افزایش گردد و نیاز است همچنین بیان شد که لازم است  .2

  گردد.مرکز رشد دانشگاه برگزار 

علاقمند به فعالیت در  دانشجویان گردند و جذب علاقمند و جدید اعضایتا فراخوانی انجام شود باید  .3

 پرورش داده شود. دریافت نموده و ایده های فناورانه آن ها را راهنمایی های لازم بایداین حیطه 

که بتوانند به آسانی دانشجویان در این زمینه کمک شود  کهپروپوزال فناوری تعریف گردد نیاز است که  .4

 طرح های خود را ثبت نموده و به فعالیت های فناورانه بپردازند.

 

  ژورنال کلاب: 
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 گردد.همانند مجله تکاپو ، برای افراد ارائه دهنده ژورنال کلاب ، گواهی صادر  .1

 گونگی ارائه ژورنال کلاب داده شد.پیشنهاد برگزاری کلاس و کارگاه های اموزش چ .2

اختصاصی ژورنال کلاب قرار  گروهموزشی ژورنال کلاب بصورت تیتروار در شد که مطالب آپیشنهاد  .3

 .گیرند

 قرار بر اینباید در حیطه های مختلفی باشد و محدود به علوم اعصاب نباشد بنابراین  ژورنال کلاب  .4

جلسات ژورنال کلاب  19دکتر باقری در زمینه ایمونولوژی و کوویدجناب آقای با همکاری  که شد

 .گرددبرگزار 

 :سایر موارد 

 های کارگاه و ها برنامه که شود طراحی وب تحت اپلیکیشن یک که دادند پیشنهاد فتاحی آقای 

 عهده بر را مسئولیت خودشان مورد این خصوص در که گردد رسانی اطلاع آن در تحقیقات کمیته

 .گرفتند

 نظر تبادلبه  و داشته فعالحضوری  باید مرکزی شورای اعضای پژوهشی معاونت با جلسه در 

 .ندگرد بیان جلسه این در تحقیقات کمیته مشکلات و دانشجویان پژوهشی مشکلات و پرداخته

  کمیته اعضای از بعضی کمک به پیشنهاد کردند که کانال مطالب با رابطه درآقای طاهری 

  .قرار گیرند اینستاگرام و کانال در یکبار ای هفته و انگلیسی بصورت علمی مطالب تحقیقات،

 مرتبط قای گودرزی ذکر کردند که کانال تلگرام نیاز به مدیریت بهتری دارد و سعی شود مطالب آ

تری در کانال گذاشته شود و همچنین در مجله تکاپو سعی شود مطالب مختلفی در حیطه های 

مختلف تهیه شود و ایشان پیشنهاد دادند که از ترم اینده جلسات کمیته بصورت حضوری بر قرار 

 شود

  ضور ، یک لایو اینستاگرامی با ح 1400در اخر هم خانم دکتر سقایی پیشنهاد دادند که در مهر

 سرپرست و دبیر کمیته تحقیقات بر قرار شود.

 

 

 


